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OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

 

Tel.: 8350-100 

 

 

  

 

  

Številka: 032-0001/2018 

 

  

 

Z A P I S N I K 

 

16. redne seje Občinskega sveta Občine Loški Potok, ki je bila v četrtek, 11. 11. 2021 ob 

18. uri v konferenčni sobi Občine Loški Potok. 

 

Sejo sveta je vodil župan Ivan Benčina. 

 

Prisotni: 

 

a) župan:      Ivan Benčina  

 

b) člani občinskega sveta:    Mojca Bojc  

                                                   Helena Cimprič 

                                                   Jan Debeljak 

                                                   Simon Debeljak 

                                                   Marijan Košmerl     

       Tone Levstek   

       Matjaž Pajnič 

                                                   Maks Lavrič 

                                                   Peter Rus 

      

c) opravičeno odsoten:              Viljem Vesel – direktor občinske uprave 

 

c) ostali prisotni:                       Vinko Košmerl – višji svetovalec za družbene dejavnosti 

       Sašo Debeljak – višji svetovalec za gospodarstvo in  komunalo                                      

       Ivanka Novak – svetovalka za proračun 

                                                   Tadeja Vesel – svetovalka za splošne zadeve 

                 

Iz liste prisotnosti je razvidno, da je bila seja sklepčna. 

Po pozdravu navzočih je župan Ivan Benčina predlagal dnevni red, ki so ga svetniki prejeli z 

vabilom na sejo. Na dnevni red svetniki niso imeli pripomb in sprejet je bil 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Sprejem zapisnika 15. redne seje občinskega sveta, z dne 23. 09. 2021 in poročila o izvršitvi 

sklepov te seje 

2. Seznanitev s končnim poročilom nadzornega odbora o opravljenih nadzorih Občine Loški 

Potok v letu 2020 (ESA: 118)  

3. Sprejem osnutka proračuna Občine Loški Potok za leto 2022 (ESA: 119) 

4. Sprejem sklepa o določitvi cene storitev 24-urne dežurne pogrebne službe na območju 

občine Loški Potok (ESA: 120)  

5. Sprejem sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

prostora v letu 2022 (ESA: 121)  
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6. Informacije o delu občinske uprave 

7. Vprašanja in odgovori 

 

 

Ad 1.   SPREJEM ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z DNE 23. 9. 

2021 

 

V zvezi z zapisnikom 15. redne seje občinskega sveta in poročilom o izvršitvi sklepov te seje 

člani občinskega sveta niso imeli pripomb in soglasno je bil sprejet 

 

S K L E P : 

 

• Sprejme se zapisnik 15. redne seje občinskega sveta, z dne 23. 9. 2021 in poročilo o 

izvršitvi sklepov te seje. 

 

 

Ad 2. SEZNANITEV S KONČNIM POROČILOM NADZORNEGA ODBORA O 

OPRAVLJENIH NADZORIH OBČINE LOŠKI POTOK V LETU 2020 (ESA: 

118)  

 

Poročilo je predstavila Ivanka Novak.  

V letu 2020 so bili od petih načrtovanih nadzorov opravljeni trije, in sicer nadzor nad področjem 

prejetih računov, nadzor na investicijo »Vrtina Hrib« ter nadzor nad nabavo nujnega reševalnega 

vozila za ZD Ribnica. Dva nadzora – nadzor nad investicijskim vzdrževanjem objektov 

vodooskrbe in nadzor nad razpolaganjem z nepremičnim premoženjem občine pa sta bila zaradi 

epidemije koronavirusa opravljena letos. Pri nadzorih ni bilo ugotovljenih nobenih nepravilnosti. 

 

Občinski svet Občine Loški Potok se je seznanil s končnim poročilom nadzornega odbora 

o opravljenih nadzorih Občine Loški Potok v letu 2020.  

 

 

Ad 3. SPREJEM OSNUTKA PRORAČUNA OBČINE LOŠKI POTOK ZA LETO 2022 

(ESA: 119) 

 

Predlog osnutka proračuna Občine Loški Potok za leto 2022 sta predstavila župan in Ivanka 

Novak. 

Osnutek proračuna za leto 2022 je pripravljen na osnovi realizacije prihodkov in odhodkov v 

letošnjem letu ter predvidenih prihodkih in odhodkih v letu 2022. Skupni prihodki znašajo 

3.038.082 EUR. Primerna poraba je za našo občino izračunana na 1.780.204 EUR, kar je za 

46.507 EUR več kot v letu 2021. Od skupnih sredstev, ki pripadajo občini, bodo sredstva v 

višini 1.745.917 nakazana kot dohodnina, kar v proračunu predstavlja davčne prihodke, razlika 

v višini 34.287 EUR pa predstavlja finančno izravnavo, ki je v proračunu prikazana kot 

transferni prihodek. Tudi sredstva za uravnoteženje razvitosti občin oziroma po starem, sredstva 

23. člena po ZFO-1 za investicije, so za 8.215 EUR višja kot v letu 2021. Kapitalski prihodki so 

predvideni v višini 124.000 EUR (prodaja enega stanovanja v stanovanjskem objektu Hrib 7, 

prodaja hiše z dvema parcelama v Srednji vasi pri Dragi in prodaja stavbnih zemljišč). 

Transferni prihodki naj bi skupaj znašali 751.626 EUR, od tega transferni prihodki iz drugih 

javnofinančnih institucij 740.472 EUR, prejeta sredstva iz državnega proračuna iz sredstev 

proračuna Evropske unije pa 11.154 EUR.  

Predvideni skupni odhodki za leto 2022 znašajo 3.352.304 EUR. Ker se nekatere investicije, 

vključene že v letošnjem proračunu, ne bodo izvedle v predvideni višini ali se sploh še niso 

pričele, bodo neporabljena sredstva ostala konec leta na računu in se prenesla v naslednje leto 

(cca 400.000 EUR). 
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Večji investicijski odhodki so poleg tekočih odhodkov (plače, blago in storitve, povezane z 

delom občinske uprave, vzdrževanje občinskih objektov in občinskih cest, zimska služba), 

tekočih transferov (vrtec, šola, sociala, zdravstvo, gasilci) in investicijskih transferov (gasilski 

domovi in oprema) še investicije: dokončanje medgeneracijskega centra in stanovanj na Hribu 

v višini 250.000 EUR, izgradnja parkirne ploščadi poleg zdravstvenega doma (250.000 EUR), 

rekonstrukcija ceste Travnik (200.000 EUR – za pločnik, vodovod, fekalno kanalizacijo in 

rekonstrukcijo dela ceste Hrib-Dednik), obnova ceste in čistilne naprave Srednja vas ter 

ureditev ponikovalnice v skupni višini 130.000 EUR, rekonstrukcija ceste proti Taboru in 

zasaditev drevoreda (110.000 EUR), izgradnja medgeneracijskega parka na Hribu poleg Doma 

starejših občanov ter prenova knjižnice v občinski stavbi v višini 15.000 EUR. V osnutku 

proračuna je  predvideno tudi odplačilo dolga v višini 113.211 EUR in poraba vseh sredstev iz 

letošnjega leta. 

 

Ob koncu obrazložitve je imel Jan Debeljak vprašanje glede prodaje parcel, ki so v občinski lasti 

v IC Mali Log. Odgovor  s strani župana je bil, da je prodaja možna, vendar mora biti usklajena 

s projektom ureditve cone. Poti v območju razširitve cone ostanejo v lasti občine in tudi deli 

parcel, na katerih bo skupna infrastruktura namenjena coni. 

Marjan Košmerl pa je vprašal, če so težave s ponikovalnico v Retjah (dvig pokrova ob obilnem 

deževju) odpravljene. Sašo Debeljak je odgovoril, da so se izvedle nekatere spremembe na 

vtoku v cevovod do ponikovalnega polja, od takrat pa ni bilo več tako obilnih padavin, da bi 

videli ali je zadeva s tem urejena. 

 

Nato je bil soglasno sprejet naslednji 

 

S K L E P : 

 

• Občinski svet sprejme osnutek proračuna Občine Loški Potok za leto 2022 in ga daje v 

javno razpravo za obdobje 30 dni. V tem času ga bosta obravnavala Odbor za 

gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, prostorsko planiranje in 

gospodarjenje z nepremičninami ter Odbor za negospodarstvo in javne službe 

družbenih dejavnosti.   

 

 

Ad 4. SPREJEM  SKLEPA O DOLOČITVI CENE STORITEV 24-URNE DEŽURNE 

POGREBNE SLUŽBE NA OBMOČJU OBČINE LOŠKI POTOK (ESA: 120) 

 

Obrazložitev je podal Sašo Debeljak. 

V skladu s 4. in 10. členom Odloka o pokopališkem redu na območju občine Loški Potok je 

potrebno določiti ceno 24-urne dežurne pogrebne službe, ki jo v naši občini izvaja Komunala 

Ribnica. Cena se določa v skladu z metodologijo za oblikovanje cen 24-urne dežurne pogrebne 

službe (Ur. l. RS, št. 5/18). Vsebinsko ta služba obsega prevoz od kraja smrti do hladilnih 

prostorov izvajalca javne službe ali zdravstvenega zavoda zaradi obdukcije pokojnika in nato do 

hladilnih prostorov izvajalca javne službe, vključno z uporabo teh. V elaboratu o oblikovanju 

cene 24-urne dežurne službe v okviru pogrebne dejavnosti na območju občin Ribnica, Sodražica 

in Loški Potok je za leto 2022 predvidenih 110 prvih prevozov, povprečna razdalja prevozov 

znaša 42 km, povprečen čas posameznega prevoza znaša 6 ur, stroški storitve vključujejo tudi 

stroške z vzdrževanjem vozila in stroške delavcev. Storitev bo tako v vseh treh občinah dražja 

za cca 100 EUR in bo znašala 249,28 EUR na pokojnika. Zaračunala pa se bo naročniku 

pogreba. 

Nekateri svetniki so menili, da bi bilo potrebno podrobneje obrazložiti termin 24-urnega 

zagotavljanja dežurne pogrebne službe in ceno te storitve. Sašo Debeljak je zato po telefonu 

poklical direktorja Komunale Ribnica, ki je celotno zadevo natančno pojasnil in odgovoril na 

zastavljena vprašanja. 
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Na osnovi obrazložitve je bil soglasno sprejet naslednji 

 

S K L E P: 

 

• Občinski svet Občine Loški Potok potrjuje predlagano ceno 24-urne dežurne pogrebne 

službe. Sklep se objavi v Uradnem listu RS. 

 

 

Ad 5. SPREJEM SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 

NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA ZA LETO 2021 

(ESA: 89)  

 

Obrazložitev je zaradi odsotnosti direktorja občinske uprave podal župan.  

Na osnovi 11. člena Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Loški Potok 

(Ur. l. RS, št. 75/17) mora Občinski svet Občine Loški Potok sprejeti sklep o določitvi vrednosti 

točke za izračun NUSZ za leto 2022, ki bo omogočil, da bo Finančna uprava RS v zakonitem 

roku na osnovi tega sklepa izračunala višino NUSZ po posameznem zavezancu glede na njihove 

tehnične podatke za odmero. Predlog vrednosti točke je enak kot je veljal za leto 2021. 

 

Razprave ni bilo in soglasno je bil sprejet 

 

S K L E P : 

 

• Občinski svet Občine Loški Potok sprejme sklep o določitvi vrednosti točke za izračun 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v letu 2022.  Sklep se objavi v Uradnem 

listu RS. 

 

 

Ad 6. INFORMACIJE O DELU OBČINSKE UPRAVE 

 

11. 11. 2021: Na obisku v naši občini je bil minister MDDSZ g. Janeza Cigler Kralj. Delovno 

kosilo v organizaciji  DSO je bilo v večnamenskem objektu Hrib, nato je minister s 

spremstvom obiskal DSO in se srečal z oskrbovanci doma. 

 

12. 11. 2021: Na obisku občine se je mudila ministrica za Slovence v zamejstvu in po svetu dr. 

Helene Jaklitsch. Namen obiska je predstavitev projekta »Vzorčne turistično-izobraževalne 

kmetije Gorski kotar, ki jo ob finančni podpori Urada Vlade RS za Slovence v zamejstvu in po 

svetu ter Ministrstva za kmetijstvo gozdarstvo in prehrano v Prezidu na Hrvaškem gradi 

Kmečko izobraževalna skupnost Gorski kotar. Pogovor bo tekel tudi o možnostih povezovanja 

naše občine s slovensko skupnostjo v Gorskem kotarju.  

 

Objekt Hrib 103: dela se pospešeno izvajajo; vgrajena je zunanja izolacija (razen južne 

fasade), knauf na stropu 2. etaže je narejen, začenja se z montažo predelnih sten, na balkonih se 

polaga keramika.  

 

Cevovod in vrtina Hrib: glavnina del je narejena. Izvedene so meritve elektrike, tako da naj bi 

bilo konec meseca novembra že možno črpanje vode iz nove vrtine. 

 

Cesta v Podpreski je končana. 

 

Stolp za bazno postajo za mobilno telefonijo na Lazcu je postavljen. Bazna postaja bo 

predvidoma pričela obratovati do konca meseca novembra. 

 

Cesta Hrib-Mali Log: dela se izvajajo, asfalt je predviden po 15. novembru. 
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Vodohran Travnik: občina je podala vlogo za postavitev dveh sončnih elektrarn skupne moči 

60 kW. Ena bi bila locirana pri vodohranu Dednik, druga pa pri novi vrtini na Hribu. Na ta 

način bi znižali stroške elektrike, kar bi ugodno vplivalo na ceno vode iz vodovodnega sistema 

Loški Potok. 

 

 

Ad 7. VPRAŠANJA IN ODGOVORI 

 

Jan Debeljak je opozoril na problem napačnega postavljanja prometnih znakov (v primeru 

obvoza) in pomanjkljivih označb (dva križišča v Retjah, križišče pri solnici v Malem Logu). 

Sašo Debeljak je pojasnil, zakaj je postavitev taka in da je v skladu z namenom, to pa je večja 

prometna varnost. 

 

Helena Cimprič je imela vprašanje glede podjetja Duriart. Župan ji je odgovoril, da je podjetje 

do letošnje pomladi plačevalo najemnino redno, potem so prosili za delni zamik plačila, nato pa 

nekaj obrokov niso plačali. Predlagal je, da zadevo na svoji seji obravnava odbor za 

gospodarstvo – analizira stanje in pripravi predlog za občinski svet. Nekateri svetniki so 

predlagali, da se prične z iskanjem novega najemnika oziroma se da možnost še drugim 

podjetjem.  

 

Jan Debeljak je povedal, da ve za pet podjetjih, ki bi bila pripravljena v IC Mali Log zgraditi 

halo z lastnimi sredstvi in na svojem zemljišču (niso pripravljena plačevati najemnine, vendar 

bi parcele kupila). Pojasnjeno je bilo, da ima občina parcele, ki so namenjene gospodarski 

dejavnosti in jih namerava tudi prodati, obdržala pa bo zemljišča, po katerih poteka skupna 

infrastruktura.  

 

Matjaž Pajnič je izpostavil problem javne razsvetljave (JR) v Dragarski dolini (varčne svetilke 

ob oblačnem vremenu gorijo tudi podnevi, stare pa niti ponoči ne). Pojasnjeno mu je bilo, da se 

na občinski upravi zavedamo problema in bomo občinskemu svetu predlagali možne rešitve. 

Bo pa seveda potrebno za vzdrževanje JR nameniti več sredstev. 

 

Mojca Bojc je opozorila, da bi bilo potrebno očistiti vegetacijo v strugi potoka Šegova vas- 

Srednja vas-Travnik in predlagala, da bi občina podala to pobudo koncesionarju – 

Hidrotehniku.  

 

Glede na to, da so se pojavila namigovanja občana, da pošta na občini ne doseže naslovnika, je 

župan je ob koncu seje pojasnil še način dela glavne pisarne, ki je zadolžena za evidenco in 

razporejanje prispele pošte. Zatrdil je, da se to po njegovem vedenju ne dogaja, če pa kdo meni 

nasprotno, je za to potrebno predložiti dokaze in preveriti zadevo. 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja je bila zaključena ob 20.05 uri. 

 

 

 

   Zapisala:        Občinski svet Občine Loški Potok: 

                       Župan: 

Tadeja Vesel               Ivan Benčina  


